
YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY
HALLITUKSEN KOKOUS 4/2007

AIKA: Tiistai 29.5.2007 klo 17.00

PAIKKA: kunnanvirasto, Keskustie 2 B, Nurmijärvi

LÄSNÄ: Jaana Lehtonen, pj
Katariina Serenius
Jukka Kuoppala
Niina Salminen-Åberg
Jani Pieksemä
Heli Jutila
Mari Pihlaja-Kuhna

1. KOKOUKSEN AVAUS

Puheenjohtaja toimi Jaana Lehtonen, koska Sini-Pilvi Saarnio oli estynyt tulemasta. 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.35.

2. TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Vaihdettiin asialistan kohdat 6 ja 7 keskenään, muuten hyväksyttiin asialistan 
mukaan.

3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. PÖYTÄKIRJAN TARKASTAJIEN VALINTA

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Heli Jutila ja Katariina Serenius.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

6. YSV RY-ESITTEEN LEVITYS

Jukka oli hakenut Siniltä esitteet ja ne ovat nyt kaikki Jukalla. Jos Jukka ehtii, hän 
tekee listan hallituksen jäsenistä ja printtaa sitä esitteiden väliin. Esitettä viedään 
jakoon Kuntamarkkinoille ja Lammin päiville. Kuntamarkkinoiden lähetessä syksyllä 
sovitaan erikseen miten esitteet sinne toimitetaan.

7. LAMMIN PÄIVIEN VALMISTELU

Hallituksen jäsenille oli lähetetty Katan muotoilema luonnos etukäteen. Mari kertoi 
Camillan terveiset. Sovittiin, että Camilla valtuutetaan hoitamaan YM:n ja KL:n 
edustajat pitämään ajankohtaispuheenvuoronsa.



Pyöriteltiin ohjelmaa seuraavasti:

KESKIVIIKKO
9.00 ilmottautuminen, huoneiden jako ja aamukahvi
10.00 Päivien avaus (Jaana tai Sini)
10.15 Ympäristöministeriön ajankohtaiset (Camilla kysyy)
11.15 Kuntaliiton ajankohtaiset (Camilla kysyy)

12.15 LOUNAS
13.00 yhteistyö/ tuotteistus – Oulun malli?
13.35 kommenttipuheenvuoro/ joku kunta
13.55 kommenttipuheenvuoro/ joku kunta
Tässä kokonaisuudessa pyritään esittelemään joitain toimivia malleja kuntien välisestä 
yhteistyöstä viranomaistyössä, Jaana kokoaa aiheesta kokonaisuutta.

14.15 KAHVI
14.45 Kunnan ympäristönsuojeluviranomaisen rooli, ympäristöpolitiikka tms./ Kaisu 
Anttosen väitöskirjatyöstä siis, Kaisu voi vähän itse ehdottaa sopivaa otsikkoa
15.30 kommenttipuheenvuoro/ Joensuu, Leinonen (?)
15.45 poliitikon kommenttipuheenvuoro/ Satu Taiveaho (?)
Heli kyselee tämän kokonaisuuden luennoitsijoita.

16.00 – 17 kevennys?? Vaihtoehtoja: tutustuminen Lammin asemalle rakennettuun 
tutkimushalliin?? populaatioperhostutkimuksia? (Heli kysyy ja selvittää onko jotain 
tutustumisen arvoista) TAI esim. joku jumppa (Jaana kysyy Minnaa Karkkilasta 
jumpan/ Tai Chi? vetoon)

17.00 PÄIVÄLLINEN

Mikrofoni-ongelma, halutaan saada tällä kertaa toimiva mikrofoni, koska joka vuosi 
on ollut vähän ongelmia äänentoiston kanssa. Aseman oma mikki on siis huono. (Jani 
kyselee)

Olisi hyvä jos aineistot voitaisiin saada keskelle salia, jotta näkyvyys yleisesti 
paranisi. Jaana voi tuoda videotykin ja kannettavan. Täytyy selvittää, saako tykin 
johonkin keskelle kiinni.

18.45 Rantasauna

Iltaohjelmaksi esitettiin mm. karaokea. Jani, Jukka ja Mari miettivät saisiko siitä 
jonkun kilpailun aikaan ja miettivät muutenkin iltaohjelmaa. Jani voi taas hoitaa 
juomat. Mari hoitaa muonapuolen ja tilajärjestelyt Lammilla.

TORSTAI
9.00 VPD:n toimeenpanosta (Kata kyselee hallinnon edustajaa, joku muu alue kuin 
UUS)
10.00 kuntapuheenvuoro/ Juha Viinikka, Loppi (Jani kysyy)
10.15 Järvien kuntakohtainen kunnostussuunnittelu ja vesistöhankkeiden 
arvottaminen uudella monikriteerimenetelmällä (Anne-Marie Hagman, UUS) (Kata 
hoitaa)
11.00 JÄRKI-projekti/ hoito- ja käyttösuunnitelma/ Heli Jutila



11.45 LOUNAS (huoneiden avainten luovutus)

12.45 Seija Paajanen (KL)/ kunnan vastuut jätehuollon järjestämisessä (Niina kysyy)
13.30 Viikin jätevesilietteen kompostointi/ Ykä Lundström (Niina kysyy)
14.00 Jätehuollon toteutus haja-asutusalueella, esimerkki alueellisesta 
jätehuoltoyhtiöstä, jossa on siirrytty alueellisesti kilpailutettuun 
jätteenkuljetusjärjestelmään/ Itä-Uudenmaan Jätehuolto Oy/ Vesa Heikkonen (Mari 
kysyy)
Tässä kokonaisuudessa toivotaan puheenvuorojen hieman valottavan lainsäädännön 
muutoksia jätehuollossa, esim. kunnan vastuut, vapautusten lakkaaminen tms.

14.30 Keskusteluaikaa, terveiset ja toiveet YSV:lle ja päätössanat
15.00 Päätöskahvit

YT-lehteen pitää olla aineistot elokuun puolessa välissä. Yritetään saada joku versio 
päivien ohjelmasta ennen juhannusta -> ja nettiin. Ilmoitukset Marille 
luennoitsijoiden varmistumisesta ja Mari tekee muutoksia sitä mukaa.

8. MUUT ASIAT

Tiedotus Lammin päivistä ja pyyntö ehdotuksista vuoden ympäristötyöntekijäksi 
laitetaan postituslistalla jäsenistölle. Mari yrittää hoitaa ennen juhannusta. Jaana voi 
kirjoittaa vpj:n nimissä jonkun lyhyen palstan.

Mari kertoi, että edellisen jäsenkirjeen seurauksena on tullut 3 eroamispyyntöä seuran 
jäsenyydestä sähköpostitse (Jukka Kotola, Jukka Linder ja Markku Nironen). 
Päätetään myöntää ero sitä hakeville. Yleisin syy eroamiseen oli työnkuvan 
muuttuminen siten, ettei henkilö toiminut enää virassa tai alalla.

9. SEURAAVA KOKOUS

Seuraava kokous sovittiin pidettäväksi 14.8. klo 17 Vihdissä. 

10. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.40.

---------------------------------------------- ----------------------------------------------
Jaana Lehtonen, pj Mari Pihlaja-Kuhna, sihteeri

---------------------------------------------- ----------------------------------------------
Heli Jutila, ptk:n tarkastaja Katariina Serenius, ptk:n tarkastaja


